
NABIZNABIZ
TEKİRDAĞ TSO Ekonomi demek, 

her şey demektir. Yaşamak 
için, mesut olmak için, 

insanvarlığı için ne lâzımsa 
onların hepsi demektir. 
Ziraat demektir, ticaret 

demektir,çalışma demektir, 
her şey demektir.

TEKİRDAĞ TİCARET VE SANAYİ ODASI AYLIK DİJİTAL GAZETESİ   AĞUSTOS SAYI: 2

Tekirdağ Ticaret ve Sanayi Odası (Tekirdağ TSO) Yönetim Kurulu Başkanı ve Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Yönetim 
Kurulu Üyesi Cengiz Günay’ın iştirak ettiği  Çorlu Ticaret ve Sanayi Odası Toplantı Salonu’nda gerçekleşen toplantıda, 
Ticaret ve Sanayi Odaları ve Borsaları’nın sorunları ve talepleri görüşüldü.

TBMM Başkanımız Sayın Prof. Dr. Mustafa Şentop 
Tekirdağ, Edirne, Kırklareli illeri Ticaret ve Sanayi Odaları ve 
Borsaları Yönetim Kurulu Başkanları ile bir araya geldi.

Toplantıya Meclis Başkanı  
Mustafa Şentop ve Tekirdağ 

Valisi Aziz Yıldırım’ın yanı sıra 
Tekirdağ Milletvekilleri Mustafa 
Yel, Çiğdem Koncagül, Edirne 
Milletvekili Fatma Aksal, Trakya 
Kalkınma Ajansı Genel Sekreteri 
Mahmut Şahin, Tekirdağ, Edirne, 
Kırklareli illeri Ticaret ve Sanayi 
Odaları ve Borsaları Yönetim 
Kurulu Başkanları katıldı.

Tekirdağ TSO Yönetim Kurulu 
Başkanı Cengiz Günay, 
Üyelerimizden gelen talepler 
doğrultusunda İlimiz ve bölgemiz 
ekonomisi, iş dünyasının pandemi 
süresince karşılaştığı sorunlar 
ve çözüm önerilerini TBMM 
Başkanı Prof. Dr. Mustafa 
Şentop’a iletti. 2’de

CHP Genel Başkan Yardımcısı ve Tekirdağ 
Milletvekili Faik Öztrak, Tekirdağ 

Milletvekilleri İlhami Özcan Aygun, Candan 
Yüceer, Tekirdağ Büyükşehir Belediye 
Başkanı Kadir Albayrak, Tekirdağ Büyükşehir 
Başkan Vekili Münür Karaevli, Çerkezköy 
Belediye Başkanı Vahap Akay, CHP Tekirdağ 
İl Başkanı Şener Zeynel Saygın, İl Kadın 
Kolları Başkanı Nurten Yontar CHP İl ve İlçe 
Yöneticileri Meslek Odaları Başkanlarıve STK 

Başkanlarını kurumumuzda misafir ettik.
Meclis Başkanımız Hakan Şık, Yönetim 
Kurulu Başkanımız Cengiz Günay, Yönetim 
Kurulu, Meclis, Komite ve Disiplin Kurulu 
Üyelerimizin iştirak ettiği toplantıda 
Başkan Günay Üyelerimizden gelen talepler 
doğrultusunda İlimiz ve bölgemiz ekonomisi, 
iş dünyasının pandemi süresince karşılaştığı 
sorunlar ve çözüm önerilerini Vekillere ve 
Belediye Başkanına iletti. 3’te

Bulgaristan Stara 
Zagora Ticaret ve 
Sanayi Odası'ndan 
Başkan Günay'a 
Ziyaret 2’de

CENGİZ GÜNAY, 14. 
ÇORLU TARIMTECH 
TRAKYA AVRUPA 
HAYVANCILIK SANAYİ 
VE GIDA FUARI’NIN 
AÇILIŞINA KATILDI

14.’sü düzenlenen "Çorlu 
Tarımtek Trakya Avrupa 

Hayvancılık ve Gıda Fuarı”nın 
açılışı TBMM Başkanı Sayın 
Prof. Dr. Mustafa Şentop’un 
teşrifleriyle 3 Ağustos 2021 Salı 
günü gerçekleşti. 2’de

Tekirdağ Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu; 

Bulgaristan Çırpan Belediye 
Başkanı ve Bulgaristan Eski 
Bakan Yardımcısı Yanko 
Topolov, Stara Zagora Ticaret 
ve Sanayi Odası Başkanı Oleg 
Stoilov’un daveti üzerine, 
Bulgaristan’ın Stara Zagora 
şehrinde 4-6 Eylül 2021 
tarihleri arasında düzenlenen 
Bulgaristan Ekonomi 
Forumu’na katıldı. Gerçekleşen 
foruma Tekirdağ TSO Yönetim 
Kurulu Başkanı ve TOBB 
Yönetim Kurulu Üyesi Cengiz 
Günay, Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcısı Cemil 

Koçaş, Yönetim Kurulu Üyeleri 
Muzaffer Destereci ve Kemal 
Küçük ile Genel Sekreter 
İrfan Ekici, Bulgaristan 
tarafından ise Cumhurbaşkanı 
Rumen Radev, Bulgaristan 
Ulusal Meclisi Başkan 
Yardımcısı Rositsa Kirova, 
Çırpan Belediye Başkanı 
Ivaylo Kracholov, Bulgaristan 
Turizm Bakan Yardımcısı 
Maria Belkoleva, Bulgaristan 
kamu kurum ve kuruluş 
temsilcileri ile Türkiye, Rusya 
Federasyonu, Belarus, Sırbistan 
ve birçok farklı ülkelerden 
gelen heyetler iştirak etti.

6’da

CENGİZ GÜNAY, 
“ÜYELERİMİZİ, 
YAPILANDIRMA İLE 
GELEN AVANTAJ 
VE FIRSATLARDAN 
YARARLANMAYA 
DAVET EDİYORUM

Tekirdağ Ticaret ve Sanayi 
Odası (Tekirdağ TSO) 

Yönetim Kurulu Başkanı 
Cengiz Günay son başvuru 
tarihi 30.09.2021 olan 
yapılandırma Kanunu hakkında 
açıklamalarda bulunarak, Oda 
üyelerini yapılandırma ile 
gelen avantaj ve fırsatlardan 
yararlanmaya davet etti. 7’de
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ünay yaptığı konuşmada; 
“Türkiye Büyük Millet 
Meclisi Değerli Başkanı, 
kıymetli hocamız. Evinize, 
evimize hoş geldiniz. Sizleri 

şahsım ve Trakya bölgesi oda ve borsaları 
adına saygı ve sevgi ile selamlıyorum.

Değerli Başkanım, göreve geldiğiniz ilk 
günden bu yana camiamıza gösterdiğiniz 
ilgi ve alakaya teşekkür ederim. 
Bölgemizin gelişmesi, kalkınması için 
yaptığınız gayretli çalışmalara şahidim.  
Ancak bir taraftan dünyayı etkisi 
altına alan covid süreci, tüm dünyada 
olduğu gibi ülkemize de zahmetli 
günler yaşatıyor. Fakat el birliği ile bu 
zorlu süreci aşacağız. Diğer taraftan 
ülkemizin bir çok bölgesinde yaşanan 
yangın felaketlerinden rabbim bir an önce 
kurtulmayı nasip etsin.

Kıymetli Hocam, meslek odası 
yöneticileri olarak bu zorlu süreçte 
üyelerimizden iş hayatında bizlere iletilen 
çözüm bulunması istenen konular var 
müsaade ederseniz bu konular ile ilgili 
size bilgi aktarmak ve çözümü için sizden 
destek istiyorum” dedi.

Günay; “Sayın Başkanım,

*Avrupa Yeşil Mutabakat çerçevesinde 
üretim yapan firmaların 6. Bölge 
teşviklerinden yaralanmasını,

*Covid ile birlikte inşaat 
sektöründe büyük sıkıntılar 
yaşanmıştır. İhale alan 
firmalarımız maliyet 
artışlarından dolayı büyük 
zararlara uğradılar. Fiyat farkı 
kararnamesi ile ilgili tasfiye 
kararnamesinin çıkarılmasını, 
bununla ilgili yasal bir 
düzenlemenin getirilmesini,

* Emlak vergisinde 
belediyelerin kendi isteklerine 
göre fiyat artışı yaptığından 
dolayı fahiş fiyat artışları 
yaşanmaktadır. Bu duruma 
maruz kalmamak için belli bir 
düzenleme getirilmesini,

* Finansal gider kısıtlaması 
konusunda  ise hepimizin bildiği üzere 
kurumlar vergisi bariz şekilde artış 
göstermiştir.  Finans giderleri bilançonun 
içerisine koyulmuştur. Bu da sıkıntı 
arz etmektedir. Bir çok şeyden vergi 
alınmaktadır. Bunlarda bizleri zor 
durumlara sokmaktadır.  Oranların 
değişmesi konusunda desteğinizi,

*Yeniden değerlendirme oranlarıyla 
ilgili SPK’ya kayıtlı firmaların ekspertiz 
değer raporlarının güncellenmesiyle 
ilgili, özellikle kamuya verilen, 
bankalara verilen teminatların otomatik 
güncellenmesi hususunda düzenlemenin 
yapılasını,

* Kısa çalışma ve ücretsiz izin 
uygulaması, kıdem süresiyle yıllık ücret 
izin hesabından dikkate alınmayacağı 
yönünde düzenleme yapılması, kısa 
çalışmada olan personelin çalışmadığı 
dönemki yükünün işveren üzerinden 
alınmasını,

* İş gücü piyasası reformuyla ilgili; 
alt taşeron, belirli - belirsiz iş süreli 
sözleşmeleri, deneme süresi gibi 
konularda sorunlarımız var. Bir çalışan 
giriyor 3-4 ay yetişip bir şekilde 
ayrılıyor. Bu da işvereni mağdur ediyor. 
Bununla ilgili bir yasal düzenlemenin 
getirilmesini,

*Covid sürecinde bir daha kapanma 
yaşamamız, tüm iş dünyasını sıkıntıya 
sokacaktır. Bunun yaşanmaması ve 
süreci atlatmak adına aşılama çalışması 
kapsamında aşı yaptırmayan çalışanın 
ücretsiz izine çıkartılmasını aynı 
zamanda yasal hakları konusunda bir 
çalışma yapılmasını istiyoruz.” dedi.

Günay konuşmasının son bölümünde; 
“Değerli Başkanım. TBMM çatısı 
altında yasal düzenleme yapmak ve 
kanun çıkarma yetkisi siz kıymetli 
vekillerimizin yetkisindedir. Bu 
konularda desteğinizi istiyoruz.” 
ifadelerine yer verdi.

G

Bulgaristan Stara Zagora Ticaret ve Sanayi 
Odası'ndan Başkan Günay'a Ziyaret

Bulgaristan Stara Zagora 
Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Üyesi 
İsmet Çavuşoğlu ve 
Koordinatör Sevin 
Kınalı Yönetim Kurulu 
Başkanımız Cengiz 
Günay'ı ziyaret etti.

Ziyarete Özel Kalem 
Müdürü Aynur 
Yenipazarlı'da katılım 
sağladı. 
Ziyaretle ilgili açıklamada 
bulunan Başkan Günay; 
"Ziyarette iki ülke 
arasında gerçekleşebilecek 
ticaret faaliyetleriyle ilgili 
istişarelerde bulunduk. 
Nazik ziyaretleri için 
kendilerine teşekkür 
ederiz." Dedi.

GÜNAY, 14. ÇORLU TARIMTECH TRAKYA 
AVRUPA HAYVANCILIK SANAYİ VE GIDA 
FUARI’NIN AÇILIŞINA KATILDI

Tekirdağ Ticaret ve Sanayi 
Odası (Tekirdağ TSO) 
Yönetim Kurulu Başkanı ve 
Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliği Yönetim Kurulu Üyesi 
Cengiz Günay’ın iştirak ettiği 
Türkiye’nin en büyük açık 
hava fuarlarından biri olan 
Çorlu Tarım Teknolojileri 
Fuarı'nın açılışına Tekirdağ 
Valisi Aziz Yıldırım, Tekirdağ 
Milletvekilleri Mustafa Yel, 
Sayın Çiğdem Koncagül, Enez 
Kaplan, Edirne Milletvekili 
Fatma Aksal, Tekirdağ 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Kadir Albayrak, il protokolü, 
vatandaşlar ve basın mensupları 
katıldı.

Buğday, arpa, mısır, çavdar, yulaf ile kırmızı 
mercimek, yeşil mercimek ve nohutta 

gümrük vergisi sıfırlandı
Bazı hububat ve bakliyat 
ürünlerinde gümrük 
vergisi oranları yılbaşına 
kadar yüzde sıfır olarak 
uygulanacak.
 
Konuya ilişkin 
Cumhurbaşkanı Kararı, 
Resmi Gazete’de 
yayımlanarak yürürlüğe 
girdi.
 
Ticaret Bakanlığı’ndan 
edinilen bilgilere göre, 
karar, dünya genelinde 
görülen yeni tip 
koronavirüs (Kovid-19) 
salgını nedeniyle hububat 
ve bakliyat fiyatlarında 
yaşanan artışın önüne 
geçilebilmesi, iç piyasa 
fiyatlarının makul 
seviyelerde tutulabilmesi 

ve spekülatif fiyat 
hareketlerine meydan 
verilmemesi amacıyla 
alındı.
 
Buna göre, buğday, arpa, 
mısır, çavdar, yulaf ile 
kırmızı mercimek, yeşil 
mercimek ve nohut için 
uygulanan gümrük 
vergisi oranları 1 Ocak 
2022’ye kadar yüzde 0 
olarak belirlendi.
 
Öte yandan kavrulmamış 
(çiğ) kahvenin gümrük 
vergisi oranı da yüzde 
13’ten yüzde 8’e indirildi. 
Bu oran, en az gelişmiş 
ülkelerden (EAGÜ) 
ithalatta ise yüzde 6 
olarak belirlendi.
kaynak: www.itohaber.com
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Günay; “Kıymetli Vekillerim,

• Paris Anlaşması’nın Meclis’te onaylanması eş anlı olarak Avrupa Yeşil Mutabakatı 
ile uyumlu kapsamlı bir yeşil dönüşüm planının hayata geçirilmesi. İlgili yatırımların 
teşvikinde AB uygulanmasının örnek alınması ve sanayi firmalarının yeşil dönüşüm ve 
yenilenebilir enerji yatırımlarına 6.bölge teşvikleri verilmesi

• Kamu ihalelerine yönelik fiyat farkı kararnamesi ve tasfiye kararnamesi çıkarılması 
– inşaat malzemelerinde beklenmeyen fiyat artışları ihaleli kamu yapım işlerinin 
gerçekleştirilmesini ve bunları yapan yüklenici ve alt yüklenicileri zor duruma 
düşürmüştür.

• Emlak vergisi değerlerinde yapılan yüksek tutarlı artışlar,
• Gerçekleşen yeniden değerleme ve enflasyon oranlarının ve özellikle pandeminin 

yaratmış olduğu olumsuzlukların da dikkate alınarak 2017 yılındaki düzenlemeye 
benzer bir düzenleme ile bu fahiş artışların belli bir rakamla sınırlandırılması

• Finansman gider kısıtlaması uygulanmasının kaldırılması
• 7326 Sayılı Kanunla getirilen taşınmazların değerinin Yİ-ÜFE değerindeki artış 

oranının dikkate alınması yoluyla yapılacak yeniden değerleme uygulamasının revize 
edilmesi

• Mükelleflere gerçek bilanço değerlerine ulaşabilmek için SPK tarafından 
yetkilendirilmiş değerleme kuruluşlarına yaptırılan değerlemelerin de dikkate alınması

• Kısa çalışma ve ücretsiz izin uygulamasının kıdem süresi ile yıllık ücretli izin 
hesabında dikkate alınmayacağı yönünde düzenleme yapılması

• İşgücü piyasası reformu ile esneklik (Alt işveren konusu, belirli süreli iş sözleşmeleri, 
deneme süresi) mekanizmalarına işlerlik kazandırılması

• Covid-19 ile mücadele kapsamında bir kapanma daha yaşamamak üzere aşı 
uygulamasının yaygınlaştırılması için aşı yaptırmayanların ücretsiz izne 
ayrılabilmesine ilişkin düzenleme yapılması

• Yat limanının mevcut durumunun mecliste gündeme getirilmesi

Başkan Günay; “Kıymetli Büyükşehir Belediye Başkanım, Üyelerimizden gelen 
talepler ve geri bildirimler konusunda sizlerle bazı hususları paylaşmak istiyorum.

• Dumansız saha için Büyükşehir Belediyesi’nin altyapı ile ilgili üzerine düşeni 
yapması 

• Odamıza kayıtlı üyelerin yaya kaldırımı üzerinde işgaliye ödeyerek kullandıkları 
kapalı alanların kaldırılacağı yönünde duyumların gündeme gelmesi

• Muratlı Aşağı Sevindikli yolcu taşıma kooperatifinin UKOME tarafından 
belgelerinin iptal edilmesi ve yeni belge talebinde 10 bin TL harç istenmesi

• Şehrimizin mefaati için, Tekirdağ Büyükşehir Belediyesi ve Tekirdağ Ticaret ve 
Sanayi Odası konsorsiyumunda kobiler sitesinin yapılması konusunda işbirliği 
teklifi

• Süleymanpaşa da mezbaa ve canlı hayvan borsası kurulması ihtiyacı konularında 
sizlerden destek bekliyoruz.

Değerli Vekillerim. TBMM çatısı altında yasal düzenleme yapmak ve kanun çıkarma 
yetkisi siz kıymetli vekillerimizin yetkisindedir. Bu konularda desteğinizi istiyoruz” 
açıklamasında bulundu.

Açılış konuşması gerçekleştiren Başkan Cengiz Günay, Sizleri şahsım ve Tekirdağ 
Ticaret ve Sanayi Odası adına saygı ve sevgi ile selamlıyorum. Odamıza hoş 
geldiniz. Kıymetli Vekillerim, değerli başkanlarım, göreve geldiğiniz ilk günden bu 
yana şehrimiz ve iş dünyamız adına yapmış olduğunuz çalışmaları yakından takip 
ediyorum.  Bölgemizin gelişmesi, kalkınması için yaptığınız gayretli çalışmalardan 
dolayı sizlere teşekkür ederim.” Dedi.

Günay: “Ancak bir taraftan dünyayı etkisi altına alan covid süreci, tüm dünyada 
olduğu gibi ülkemize de zahmetli günler yaşatıyor. Fakat el birliği ile bu zorlu 
süreci aşacağız. Diğer taraftan ülkemizin bir çok bölgesinde yaşanan yangın ve sel 
felaketlerinden rabbim bir an önce kurtulmayı nasip etsin. Meslek odası yöneticileri 
olarak bu zorlu süreçte üyelerimizden iş hayatında bizlere iletilen çözüm bulunması 
istenen konular var müsaade ederseniz bu konular ile ilgili size bilgi aktarmak ve 
çözümü için sizden destek istiyorum.” Açıklamasında bulundu.

 Bizler Tekirdağ Ticaret ve Sanayi Odası olarak üzerimize düşen görevleri sonuna kadar 
yapmaya hazırız. Dinlediğiniz için teşekkür eder, saygılar sunarım.” İfadelerini kullandı.

Ziyarette Tekirdağ TSO’nun bölgenin en önemli kurumlarından bir tanesi olduğunu 
dile getiren CHP Tekirdağ Milletvekili Faik Öztrak; “Bizleri bir araya getirdiğiniz ve 
şehrimizin ekonomik 
sorunlarını tartışmak 
için böyle bir fırsat 
sunduğunuz için 
sizlere teşekkür 
ederim. Birlikte 
kentimiz ve bölgemiz 
için yapabileceğimiz 
projeleri, sorunları 
ve bunların 
çözüm önerilerini 
konuşacağız.” Dedi.

Ziyaret, şehrin 
ekonomik sorunları 
ve çözüm önerilerinin 
görüşülmesi ile sona 
erdi

Tekirdağ Tarih Bilincinde 
Buluşanlar Derneği 
Başkanı Hüseyin Bayol 
ve Yönetim Kurulu 
Üyesi Muzaffer Çevik’i 
kurumumuzda misafir 
ettik. 

Derneğin yapmış olduğu 
çalışmalar kapsamında 
“Rumeli – Tekirdağ Göç” 
kitabı ile Tekirdağ’ın 
tarihini, kültürel mirasını 
yaşatmak ve bu mirası 
gelecek nesillere aktarmak,  Türk kültürünün her alanda zenginleşmesi adına 
yapılan harf devriminin anlatıldığı  “Harfin Öyküsü Sarayburnu’ndan Tekirdağ’a” 
kitabı Yönetim Kurulu Başkanımız Cengiz Günay'a  takdim edildi. Nazik ziyaretleri 
için teşekkür ederiz.

Tekirdağ Tarih Bilincinde Buluşanlar 
Derneği’nden Başkan Günay’a Ziyaret

Odamız ve TOBB Tekirdağ Kadın Girişimciler Kurulu işbirliği ile "GoDaddy ile 
İşletmem İnternette Eğitimi" 
düzenlendi.

Katılımcılara; Web sitesi 
kurulumu, online varlık 
oluşturma, alan adı kaydı ve 
bugün karşı karşıya olduğu-
muz siber riskler ile ilgili 
bilgiler aktarıldı.  

Üyelerimizin kişisel 
gelişimine katkı sağlamak 
amacıyla eğitimlerimiz de-
vam edecek olup siz değerli 
üyelerimizin eğitimlerimize 
katılımınızdan memnuniyet 
duyarız.

Odamızda “GoDaddy ile İşletmem 
İnternette Eğitimi” Düzenlendi
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TEKİRDAĞ TSO VE BASIN MENSUPLARI KAHVALTI 
ORGANİZASYONUNDA BİR ARAYA GELDİ

Açılış konuşmasında Cengiz Günay: 
“Basınımızın kıymetli mensupları 
değerli dostlar, kıymetli çalışma 
arkadaşlarım; Tekirdağ TSO kahvaltı 
organizasyonuna katılımınızdan 
dolayı sizlere kurumum adına 
teşekkür ediyorum. Kıymetli basın 
mensuplarımız, bugün sizlerle bir 
araya gelmemizin bir tek sebebi 
var, bu konuda sizlere bilgi vermek 
ve sizlerden destek istemek için 
bir araya geldik. Tekirdağ TSO 
Yönetim Kurulu Başkanı, TOBB 
Yönetim Kurulu Üyesi ve 20’ye yakın 
görevlerde bulunan bir arkadaşınız 
olarak sizlere bugün önemli bir 
hususta bilgi vermek istiyorum.

Türkiye’de ve tüm Dünya’da 
yaşanan covid ile ilgili sıkıntılı bir 
dönemden geçiyoruz. Bu dönem 
içerisinde yapmış olduğumuz 
bazı çalışmalar kapsamında 
Tekirdağ’daki hastanelerimizde 
kanserle ilgili bir PET ünitesinin 
olmadığını gördük. Bu, büyük bir 
eksikliktir. 

Namık Kemal Üniversitesi’nin 
İçine Bir Pet Ünitesi Yapılacaktır

Yani Tekirdağ’da yaşayan 
vatandaşlarımız kanserle ilgili 
bir durum söz konusu olduğunda 
İstanbul’a giderek buradan hizmet 
almaya çalışıyorlar. Bu hem 
vatandaşımız için bir maliyet ve 
sıkıntılı hastalık sürecinde yıpranmak 
demektir. Bu konuda değerli 
Rektörümüzle ile görüşme sağladık. 
Kendisine Tekirdağlı iş insanları 
arasından tanıdığım kişiler var, 
ziyaret yaparken bu iş insanlarından 
Namık Kemal Üniversitesi’nin içine 
bir PET ünitesi yapılması için destek 
isteyeceğimi söyledim. Allah nasip 
ederse böyle bir şeyi hayırsever bir 
iş insanına yaptırabiliriz diye öngörü 
oluştu.

Bu iş insanı ziyaretleri içerisinde 
Erdoğanlar Otomotiv’in sahibi 
Ramazan Erdoğan Bey’i ziyaret 
ettiğimde kendisine bizim 
üniversitemizin, şehrimizin içerisine 
bir PET ünitesi yapılması ile ilgili 
talebimi ilettim. Kendisi de ailesiyle 
görüşüp bana bilgi vereceğini iletti. 
Çünkü burada da ciddi bir yatırım 
var. Bir iş insanının bunu cebinden 
karşılaması gerekiyor. Bana geri 
dönüş yaptı ve en kısa sürede bu 
ünitenin inşaatına başlarız diye 
konuştuk. Ben bu konuşmadan 
TBMM Başkanımıza, Valimize 

ve Rektörümüze de 
bahsettim. Daha sonra 
Ramazan Bey’e nezaket 
ziyaretlerinde bulundum. 
Bu süreç içerisinde 
şöyle bir duruma şahit 
oldum. Kendileri bana; ‘Biz aslen 
Nevşehirliyiz. Doğduğumuz şehre 
bir okul yaptırma hayalimiz var aile 
büyüklerimiz adına’ dedi.

Bir sonraki ziyaretimde bu okulu 
Tekirdağ’a kazandırabilmek adına 
kendisini nasıl ikna edebileceğimi 
düşündüm. Çocuklarının da olduğu 
ortamda bir araya geldik. 30 yıldır 

Tekirdağ’da ticaret yapıyorsunuz 
ve Tekirdağ’da hayatınızı 
kazanıyorsunuz, evlatlarınızı bu 
şehirde büyüttünüz, gelin Türkiye’nin 
en büyük nüfus artış hızına sahip 1. İl 
Tekirdağ’a yapın ifadesini kullandım. 
Ben bununla alakalı Valimizle, Milli 
Eğitim müdürümüzle görüşeyim, 
Nevşehir’e yapacağınız okulu gelin 
bizim şehrimize yapın dedim.

Kendisi bana çok farklı bir 
pencereden baktığımı, bu konuyu 
ailecek düşüneceklerini söylediler 
ve benim ısrarlı taleplerim 
doğrultusunda Ramazan Bey ve 
ailesi bu okulun Süleymanpaşa’da 
yapılmasıyla ilgili fikir değiştirdiler. 
Nevşehir’de yapılacak okulu 
şehrimizde yapmaya karar verdiler.  
Valilikte bu okul protokolü yapıldı. 
Milli Eğitim müdürlüğü kendilerine 
okul arazisi olan alanları gösterdi. 
Hürriyet mahallesinde müftülük 
binasının hemen arkasında Zübeyde 
Hanım Mesleki ve Teknik Anadolu 

Lisesi’nin bulunduğu yerdeki arazide 
Milli Eğitim müdürlüğü 3 adet 
proje yapmış. Bu planda arazinin 
ortasında rehberlik araştırma merkezi 
bulunmaktadır. Arkasında yapılacak 
yeni okul ve ön tarafta bizim 
hayırsever vatandaşımızın yapacağı 
16 derslikli özel eğitim uygulama 
okulu projesi vardır. Bu projede 
binanın oturum alanı 1652 m2 toplam 
inşaat alanı 4600 metre. Bu projeye 

özel eğitim sisteminde gereksinim 
duyulan 16 derslik, 16 bireysel 
eğitim odası, 3 bakım odası, 2 müzik 
atölyesi, 2 görsel sanatlar atölyesi, 
kütüphane, yemekhane, mutfak, 
konferans salonu, fizik terapi salonu, 
çok amaçlı salon, öğretmenler odası 
ve idari odalar gibi bir çok önemli 
birim bulunmaktadır.

Okul Projesi Sonrası Aynı Alana 
2 Milyon 500 Bin TL Değerinde 
Peyzaj Uygulaması Yapılacaktır

Bu projenin maliyeti 16 milyon TL’dir.  
Bu okul yapılırken aynı zamanda 
üniversite hastanesinin içinde 
aynı zamanda PET ünitesi inşaatı 
faaliyete geçecektir. Tabi bu okulun 
yapılmasıyla ilgili projeler bittikten 
sonra hafriyat ile ilgili çalışmalar 
gerçekleştirildi. Bu çalışmalar 
yapılırken 79 ağacın olduğu görüldü. 
Bunların sadece 16 tanesi binanın 
oturum alanına denk gelmektedir. 
Bu ağaçlar sökülmedikten sonra bu 
okulun yapılabilme şansı yoktur. Bu 
projenin tüm detayına hakimim. Bu  
okul inşaatı bittikten sonra peyzaj 
olarak yapacakları yatırım 2 milyon 
500 bin TL’dir. Bunun içerisinde 
çok özel ağaçlar var. Bununla ilgili 

şikâyet geliyor. Bu alanın AVM 
yapılacağı söylenmiş. Bu tamamen 
yanlıştır. İnşaatı yapacak ailede 
bununla ilgili bir yazı yazdı. Konuda 
Orman İşletme Müdürlüğü tarafından 
incelenip inşaat yapımında bir 
sorun olmayacağı teşkil edilmiştir.  
Bununla ilgili bu ağaçlar kökünden 
alınıp farklı yerlere de dikilebilir. Bu 
konudan dolayı bir çok şikayet söz 
konusu olmuş. Vali bey CİMER’e 
gelen yazı doğrultusunda Bakanlık 
ile görüşüyor neticede bu konu 
bir huzursuzluk yaratıyor. Bu 
durum hayırsever iş adamımıza da 
yansıyor. Bu ağaçlar kesilmeyecekse 
vaziyet planı ortadan kalkmaktadır. 
Hayırsever böyle bir durumda 
okulu yapmaktan vazgeçecektir. 
Bu durumda kaybedecek olan 
Tekirdağ’dır. Bizim evlatlarımız 
kaybedecektir.

Bu evlatlarımızın eğitimi, 
rehabilitasyon süreci çok zor. Bu 
okulun amacı bu çocuklarımıza 
hizmet etmektir. Dolayısıyla bu 
konuyla ilgili Sayın Valimizden 
destek istedim. Sizleri çağırıp 
bu konuyu açıklamak istedim. 
Sizlerin desteğini alarak bu projenin 
tamamlanmasını ve şehrimizin 
kaybetmemesini sağlamayı 
amaçladım. Önemli bir proje, 
herhangi bir yeşil alan ya da ağaç 
kaybı bulunmamaktadır. Zaten 
projenin içerisinde 2.5 milyon TL 
değerinde çok özel ağaçlandırma 
projesi vardır. İnşallah sizlerin 
destekleriyle okulumuzun 
açılışını hep birlikte yaparız. 
Kısa bir süre içerisinde okulun 
tamamlanması planlanıyor. Bu 
kapsamda kamuoyunu, Valimiz ve 
kamu kurumlarımızın da içinde 
bulunduğu şehrimiz için önem arz 
eden çalışmalara güvenmeye, şehrin 
yöneticilerine destek vermeye ve 
asılsız dedikodulara itibar etmemeye 
davet ediyorum. Sözlerime son 
verirken başta Sayın Valimiz Aziz 
Yıldırım’a şahsım ve kurumum 
adına teşekkür ediyorum. Kıymetli 
zamanınızı ayırarak, katıldığınız 
ve bizleri dinlediğiniz için teşekkür 
ederim.” dedi.

Basın toplantısı soru-cevap 
bölümünün ardından sona erdi.
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TOBB Kadın Girişimciler Kurulu Başkan Yardımcısı Günseli Özen ile TOBB Tekirdağ KGK 
Başkanı Aynur Çeşmeliler, Yönetim Kurulu Başkanımız Cengiz Günay’ı ziyaret etti.

Ziyarette kadın girişimcilerimizin projeleri hakkında istişarelerde bulunuldu.

Nazik ziyaretlerinden dolayı kendilerine teşekkür ederiz..

4’te

TEKİRDAĞ TSO İLE YNCDETAİLİNG 
ARASINDA İNDİRİM PROTOKOLÜ İMZALANDI

ye indirim protokolleri 
kapsamında Tekirdağ 
Ticaret ve Sanayi Odası 
ile Yüncüler Otomotiv 
bünyesinde bulunan 

YNCDetailing Firması arasında 
işbirliği protokolü imzalandı.

İmza Protokolüne Yönetim Kurulu 
Başkanı Cengiz Günay ve Yüncüler 
Otomotiv Yönetim Kurulu Üyesi Emre 
Yüncüler katılımda bulundu.

İmzalanan protokole göre; Tekirdağ 
ili Ticaret ve Sanayi Odası'nda çalışan 
tüm üye ve ailelerin Yüncüler Otomotiv 
bünyesinde bulunan YncDetailing 
Firması'nda belirlenen indirim 
oranlarında ve belirlenen şartlarda 
faydalanabileceklerdir. Tekirdağ 
Ticaret ve Sanayi Odası üyesi, personel 
ya da ailesi için Yüncüler Otomotiv 
bünyesinde bulunan YncDetailing 
firmasında her kayıt için %20 ' ye varan 
indirim uygulanacaktır. Bu indirimden 
faydalanmak için ilgilinin Tekirdağ 

Ticaret ve Sanayi Odası üyesi, personel 
ya da bireyi olduğunu belgelemesi 
koşuluna bağlıdır. ( Kimlik vs.) Belirtilen 
indirim oranı firmanın etiket fiyatı 
üzerinden olacaktır. İndirimdeki ürünler 
ilgili firmanın belirtilen oranda tekrar 
indirim yapmama hakkı vardır. İndirim 
dahilinde alınan ürün bedelleri peşin 
ya da kredi kartı ile yapılacaktır. Firma 
bağlı şubeleri olduğunda aynı şartlar 
diğer şubelerde de uygulanacaktır. Firma 
Tekirdağ Ticaret ve Sanayi Odası üye, 
personel ve ailelerine ekstra indirimler 
içeren kampanyalar düzenleyebilir.

Protokolün imzalandığı 19/08/2021 
tarihinden 19/08/2022 tarihine kadar 
protokolümüz geçerlidir.

Tekirdağ TSO Yönetim Kurulu 
Başkanı Cengiz Günay yapılan indirim 
protokolünün Tekirdağ TSO üyelerine 
hayırlı olmasını dileyerek, söz konusu 
işbirliğinden dolayı Yüncüler Otomotiv 
Yönetim Kurulu Üyesi Emre Yüncüler’ e 
teşekkür etti.

Ü

Emlak vergisinde maliyet açıklandı
Hazine ve Maliye Bakanlığı ile Çevre 
ve Şehircilik Bakanlığı tarafından 
hazırlanan Emlak Vergisi Kanunu 
Genel Tebliği, Resmi Gazete’de 
yayımlandı. 1 Eylül’de yayımlanan 
genel tebliğle, emlak vergisine esas 
olmak üzere gelecek yıl uygulanacak 
bina metrekare normal inşaat maliyet 
bedelleri belirlendi.
 
Buna göre, mesken binaları açısından 
lüks inşaatlar için metrekare normal 
inşaat maliyet bedellerinin asgari ve 
azami sınırları bin 958 lira 27 kuruş 
ile 4 bin 292 lira 45 kuruş arasında 
tespit edildi.

 
SINIFLARA GÖRE BEDELLER
 
Sınıflarına göre fiyatlar şöyle oldu:
 
* Birinci sınıf inşaatlar: 826.42-
2870.50 TL
 
* İkinci sınıf inşaatlar: 582.18-
1944.81 TL
 
* Üçüncü sınıf inşaatlar: 196.65-
1324.57 TL
 
* Basit inşaatlar: 93.57-597.37 TL

kaynak: www.itohaber.com
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Açılış konuşmalarının ardından forumda 
Tekirdağ TSO Başkanı Cengiz Günay bir 
konuşma yaptı. Günay konuşmasında; 
“Sizleri şahsım ve Tekirdağ Ticaret 
ve Sanayi Odası adına saygıyla 
selamlıyorum. Uluslararası Ekonomik 
Forum-Çirpan-2021 toplantısına beni ve 
heyetimi davet ederek, burada sizlere 
hitap etme fırsatı verdikleri için Çirpan 
Belediyesinin çok kıymetli Başkanına 
ve yöneticilerine çok teşekkür ederim.  
Burada olmak benim için büyük bir 
mutluluk. 

Değerli katılımcılar, kısaca kendimi ve 
şehrimi tanıtmak isterim. Ben Cengiz 
Günay. Tekirdağ Ticaret ve Sanayi Odası 
Başkanıyım. Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliği Yönetim Kurulu Üyesiyim ve 
Aynı zamanda Türk-Bulgar Ticaret ve 
Sanayi Odasının da Eş-başkanıyım.

Kısaca Tekirdağ 
hakkında sizlere 
bilgi vermek 
isterim. Tekirdağ, 
konumu itibarı 
ile İstanbul’a 
ve Avrupa’ya 
yakınlığı ile 
oldukça cazip 
yatırım imkanları 
sunmaktadır. 
Tekirdağ, 
Trakya’nın sosyal, 
kültürel, ekonomik 
anlamda gelişmiş; 
denize 135 km 
kıyısı olan, bir 
milyondan fazla 
nüfusu barındıran 
önemli bir kenttir. 
İl Genelinde 12 

Organize Sanayi Bölgesi ve 1 Avrupa 
Serbest Bölgesi ile Türkiye genelinde 
tüm gelişmişlik endekslerinde iller 
arasında ilk on kentten biridir. Tekirdağ’ı 
dört ana sektör başlığı altında incelemek 
mümkün.
- Tarım ve Hayvancılık, - Hizmet 
Sektörü, - Sanayi Üretimi, - Lojistik 
Sektörü
Kıymetli konuklar, Türkiye Odalar ve 
Borsalar Birliği (TOBB) hakkında da 
bilgi vermekte fayda görüyorum.  TOBB, 
Türk iş dünyasının çatı kuruluşudur. 1,5 
milyon işletme oda sistemine üyedir. 
Her sektörden, küçük, orta ve büyük 
işletmelerin hepsi TOBB üyesidir. 
Yani, sanayi, ticaret, turizm, ulaştırma, 
bankacılık, sigortacılık ve kısaca tüm 
sektörler bizim şemsiyemiz altındadır. 

Şirketlerimize yönelik pek çok doğrudan 
hizmet sunuyoruz; ayrıca Türkiye ile 
Bulgaristan arasındaki sınır kapıları 
dahil, Türkiye’deki kara gümrük 
kapılarını, yap-işlet-devret modeliyle 
modernize ederek işletiyoruz. Geniş 
bir uluslararası ağımız var. Burada, 
Bulgaristan Ticaret ve Sanayi Odası ile 
yakın çalışıyoruz. 

Çok sayıda ülke ile ikili oda forumları 
kurduk ve iş dünyası temsilcilerini 
bir araya getiriyoruz. Bu çerçevede, 
Bulgaristan ile de bir ikili Odamız 
mevcuttur. Sizlerden ilgilenenler olursa 
bu Foruma üye olmaya davet etmek 
istiyorum.

Değerli katılımcılar, Türkiye, 
Bulgaristan’ın ana ticaret ortaklarından 
biri konumundadır. Türkiye’nin Avrupa 
ülkeleriyle yaptığı ticaretin karayolu 
ile taşınan kısmının büyük bir bölümü 
Bulgaristan üzerinden yapılmaktadır.  
Ayrıca, Bulgaristan, Türkiye’den 
AB’ye en önemli giriş kapısıdır. İki 
ülke arasındaki dış ticaret rakamlarına 
baktığımızda ise çok güzel bir denge 
olduğunu görüyoruz.  Bu dengeyi 
koruyarak, ikili ticaretimizi daha 
yukarıya taşımak için işbirliği içinde 
çalışmalarımızı sürdürmek istiyoruz.
Bugün hep birlikte ziyaret etmekte 
olduğumuz Çirpan şehrinin bağlı olduğu 
Stara Zagora ili Bulgaristan’ın kuzey 
sınırını Türkiye’ye ve Yunanistan’a 
bağlayan önemli yolların kesiştiği bir 
bölgedir. Meriç ve Trakya otobanlarına 
ev sahipliği yapmaktadır. Ayrıca Batı 
Bulgaristan’ı ve Başkent Sofya’yı; Varna 

ve Burgaz liman şehirlerine ve Türkiye 
ile Yunanistan’a bağlayan tren yolları 
da buradan geçmekte ve yoğun şekilde 
kullanılmaktadır. 

Önemli taşıma arterlerinin buradan 
geçmesi, gerek Avrupa’ya gerek Orta 
Asya’ya ihracatta, bölgeye avantaj 
sağlamaktadır. Böylece mal ve hizmet, 
insan ve sermaye kaynaklarının 
akışına hizmet edecek işletmelerin 
geliştirilmesine olanak sağlamaktadır.
Soydaşlarımızın da yoğun olarak 
yaşadığı bölgeyle kalbi bağlarımızın 
yanı sıra, yukarıda belirttiğim 
lojistik avantajlarından faydalanarak 
kurduğumuz ekonomik ve ticari 
işbirliklerini daha da geliştirmemiz 
gerekmektedir.

Karşılıklı yatırımları da, ticareti de 
artırmalıyız. Bizler Türk iş insanları 
olarak Bulgaristan’ın her yerinde olduğu 
gibi Stara Zagora ilinde ve özellikle 
Çirpan şehrinde daha fazla varlık 
göstermek, daha fazla yatırım yapmak 
istiyoruz ve bunun için elimizden geleni 
yapmaya hazırız. Umarım, pandemi 
şartları bir an önce geride kalır ve 
karşılıklı ziyaretlerimiz hız kazanır.  Biz 
de fiziki olarak daha çok bir araya gelip 
daha yakın çalışabiliriz. Tekrar beni 
davet ettiğiniz için ve konuşma fırsatı 
verdiğiniz için teşekkür eder, hepinize 
saygılar sunarım.” dedi.
Forumda farklı ülkelerden gelen heyetlere 
Tekirdağ TSO Heyeti tarafından 
sunumlar yapılarak ikili işbirliği 
yapılabilecek konular üzerinde bilgi 
alışverişinde bulunuldu.

Tekirdağ İl Tarım ve Orman Müdürü 
Oktay Öcal’dan Yönetim Kurulu 

Başkanımız Cengiz Günay’a ziyaret
Tekirdağ İl Tarım ve Orman Müdürü Oktay Öcal, 
Yönetim Kurulu Başkanımız Cengiz Günay'ı ziyaret etti.

Ziyaretle ilgili açıklamada bulunan Günay; "Verimli ve 
bereketli geçen bir yılı değerlendirerek tarımsal faaliyetler 
hakkında istişarelerde bulunduk. Sayın Müdürümüze 
nazik ziyaretinden dolayı teşekkür ederim." dedi.
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Başkan Günay Tekirdağ Kültür ve Turizm 
İl Müdür'ü Ahmet Hacıoğlu'nu Ziyaret Etti

Yönetim Kurulu Başkanımız Cengiz Günay, Tekirdağ Kültür ve Turizm İl 
Müdür'ü Ahmet Hacıoğlu'nu ziyaret ederek, şehrimizde kültür ve turizmin 
gelişmesi adına yapılabilecek projelerle ilgili istişarelerde bulundu

Tekirdağ SGK İl Müdürü Fatma Derya Alan, İŞKUR Müdürü Esen, 
Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığı İş Sağlığı ve Güvenliği Genel 
Müdürlüğü'nden Sektörel Risk Yönetimi Daire Başkanı Ergün Can ve 
Çalışma Uzmanı Alper Yasin Özçelik kurumumuzu ziyaret etti. 

Gerçekleşen ziyarete Yönetim Kurulu Başkan Yardımcıları Cemil Koçaş ve 
Göksel Karaevli ile Genel Sekreter İrfan Ekici katıldılar.
Görüşmede kurumlar arası işbirliği çalışmaları ve güncel gelişmeler 
hakkında bilgi alışverişinde bulunuldu. Ziyaretleri için SGK ve İŞKUR 
Müdürlerimize teşekkür ederiz.

SGK ve İŞKUR Müdürleri’nden 
Kurumumuza Ziyaret

Günay yaptığı 
açıklamada; 

Sigorta primleri,
Genel sağlık sigortası 
primleri,
İşsizlik sigortası 
primleri,
İş kazası, meslek 
hastalığı, malullük 
ve vazife malullüğü 
sonucunda doğan 
alacakları,
6183/48. maddesi 
kapsamında 
taksitlendirilen 
alacaklar, Yersiz 
ödenen gelir ve aylıklardan 
doğan alacaklar,
BAĞ-KUR (4/b) 
sigortalılarının daha 
önce durdurulan hizmet 
sürelerinin ihyası halinde 
doğacak alacaklar.
İsteğe Bağlı ve Topluluk 
sigortası primleri, 
30.4.2021 tarihinden önce 
(bu tarih dahil) işlenen 
fiillere ilişkin olup son 
başvuru tarihine kadar tebliğ 
edildiği halde bu tarihe 
kadar ödenmemiş olan idari 
para cezaları, 
Kanunun yayımı tarihinden 
önce asılları ödenen 
alacakların; Kanunun 
yayımlandığı tarih itibarıyla 
henüz ödenmemiş olan 
fer'ileri,
5510/ Ek 5. Ek 6. 
maddeleri ile 2925 sayılı 
Kanun kapsamındaki 
sigortalılıklardan doğan 
primler yapılandırma 
kapsamındadır.” İfadelerini 
kullandı. 

Yapılandırma kapsamındaki 
alacaklara, asgari işçilik 
değerlendirilmesi sonucu 
ortaya çıkan eksik işçilik 
tutarına ve 30/4/2021 
tarihinden önce (bu tarih 
dâhil) işlenen fiillere ilişkin 
olup son başvuru tarihine 
kadar tebliğ edildiği 
halde yine bu tarihe kadar 
ödenmemiş idari para 
cezaları asıllarının %50’sine 
gecikme cezası ve gecikme 
zammı yerine Yİ-ÜFE 
uygulanacaktır.

Başkan Günay; “Hesaplama 
sonucunda peşin 
ödemelerde: prim aslının 
ve prim aslına uygulanan 
Yİ-ÜFE'nin % 10'unun en 
son 1.11.2021 tarihinde veya 
geç ödeme zammıyla birlikte 
30.11.2021 tarihinde peşin 
ödenmesi halinde, %90 Yİ-
ÜFE silinecektir. 2 Taksitle 
Ödemelerde ise ilk taksitin 
süresinde ve tam ödenmesi 
şartıyla prim aslının ve 
prim aslına uygulanan 

Yİ-ÜFE'nin %50'sinin en 
son 31.12.2021 tarihinde 
peşin ödenmesi halinde, 
%50 Yİ-ÜFE silinecektir.” 
açıklamasında bulundu. 

Günay; “Yapılandırma 
kapsamında başvurular 
5510/4-a kapsamında 
sigortalı çalıştıran 
işverenlerce; Sigorta primi, 
işsizlik sigortası primi, 
sosyal güvenlik destek 
primi, idari para cezası, 
damga vergisi, özel işlem 
vergisi, eğitime katkı 
payı ve eksik işçilikten 
kaynaklanan prim borçları 
için e-Bildirge şifresi 
aktif olanlar tarafından 
e-Sigorta kanalıyla ya da 
posta yoluyla işyerinin 
bağlı bulunduğu sosyal 
güvenlik il müdürlüğüne/
sosyal güvenlik merkezine 
30.09.2021 tarihine kadar 
yapılabilecek olup, taksitli 
ödemelerde ilk taksidin son 
ödeme tarihi ise  30.11.2021 
olarak belirlenmiştir.” Dedi.
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2018-2021 Yılı kalite/akreditasyon iş planlarımız arasında yer alan personel 
performans/motivasyon organizasyonları kapsamında,19-20/06/2021 tarihlerinde oda 
çalışanlarımıza yönelik Gökçeada motivasyon ve iş geliştirme toplantısı düzenlenmiştir.

Tekirdağ TSO ve Stara Zagora TSO arasında 
işbirliği ve kardeş oda protokolü imzalandı

ekirdağ TSO ve Stara 
Zagora TSO arasında 
işbirliği ve kardeş oda 
protokolü imzalandı

Tekirdağ Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu; 

Bulgaristan- Stara Zagora Ticaret ve 
Sanayi Odası’nın daveti üzerine gittiği 
Bulgaristan Ekonomi Forumu ziyaretinde 
Stara Zagora TSO ile işbirliği ve kardeş 
oda protokolü imzaladı. Gerçekleşen 
imza törenine, Türkiye kanadından 
Tekirdağ TSO Yönetim Kurulu Başkanı 
ve TOBB Yönetim Kurulu Üyesi 
Cengiz Günay, Yönetim Kurulu Başkan 

Yardımcısı Cemil Koçaş, Yönetim 
Kurulu Üyeleri Muzaffer Destereci ve 
Kemal Küçük ile Genel Sekreter İrfan 
Ekici katılırken, Bulgaristan Kanadından 
ise Stara Zagora TSO Başkanı Oleg 
Stoilov, Bulgaristan Ticaret ve Sanayi 
Odası Başkanı Tsvetan Simeonov, Stara 
Zagora TSO Yönetim Kurulu Üyesi 
İsmet Çavuşoğlu ile Stara Zagora TSO 
yetkilileri katılım sağladı.

Tekirdağ TSO Başkanı Cengiz Günay 
burada yaptığı konuşmasında Tekirdağ’ın 
ekonomik ve ticari hayatına ilişkin 
bilgiler verdi. Günay konuşmasına 
şöyle devam etti, “Sizleri şahsım ve 

Tekirdağ Ticaret 
ve Sanayi Odası 
adına saygıyla 
selamlıyorum. 
Geçtiğimiz 
Ağustos ayında 
sizleri şehrimizde 
ağırlamış, 
karşılıklı işbirliği 
yapabileceğimiz 
proje ve 
çalışmaları 
istişare etmiştik. 
Bugün de 
Yönetim Kurulu 
Üyelerimizle 
burada olmaktan 
büyük bir 
mutluluk duyduğumu ifade etmek isterim.

Türkiye, Bulgaristan’ın ana ticaret 
ortaklarından biri konumundadır. 
Türkiye’nin Avrupa ülkeleriyle yaptığı 
ticaretin karayolu ile taşınan kısmının 
büyük bir bölümü Bulgaristan üzerinden 
yapılmaktadır.  Ayrıca, Bulgaristan, 
Türkiye’den AB’ye en önemli giriş 
kapısıdır. İki ülke arasındaki dış ticaret 
rakamlarına baktığımızda ise çok güzel 
bir denge olduğunu görüyoruz.  Bu 
dengeyi koruyarak, ikili ticaretimizi daha 
yukarıya taşımak için işbirliği içinde 
çalışmalarımızı sürdürmek istiyoruz.

Bu kapsamda imzalayacağımız 
protokolle; Tekirdağ ve Stara Zagora 
ekonomik işbirliğini geliştirmek, meslek 

odası olarak Avrupa Birliği projelerinden 
yararlanarak üyelerimize, kentimize 
fayda sağlamak ve en önemlisi Tekirdağ 
ile Stara Zagore’nın lojistik gücünün 
entegrasyonunu oluşturarak bölgemize 
katkı sunmayı hedefliyoruz. Ben şahsım 
ve kurumum Tekirdağ TSO adına Stara 
Zagora TSO Başkanı ve Heyeti’ne bizleri 
davet ettiğiniz için teşekkür ediyor, 
imzalayacağımız protokolün her iki ülke 
için hayırlı olmasını temenni ediyorum.” 
dedi.

Konuşmaların ardından Tekirdağ Ticaret 
ve Sanayi Odası ile Stara Zagora Ticaret 
ve Sanayi Odası arasında işbirliği ile 
kardeş oda protokolünü Türk tarafı adına 
Tekirdağ TSO Başkanı Cengiz Günay, 
Bulgar tarafı adına Stara Zagora TSO 
Başkanı Oleg Stoilov imzaladı.

T

Türk Ekonomi Bankası A.Ş. - Tekirdağ Şube Müdürü Rıdvan Cebeci 
kurumumuza ziyarette bulundu.
Gerçekleşen ziyarette Yönetim Kurulu Başkanımız Cengiz Günay ve 
Müdür Cebeci güncel piyasalar ve Tekirdağ'ın ekonomik, ticari hayatına 
ilişkin istişarelerde bulundu.

Türk Ekonomi Bankası A.Ş. - Tekirdağ Şube Müdürü 
Rıdvan Cebeci’den Kurumumuza Ziyaret

Detaylı Bilgi İçin:
0282 261 21 71

Türkiye İstatistik Kurumu, haziran ayına 
ilişkin inşaat maliyet endeksi verilerini 
açıkladı.

Buna göre, söz konusu endeks haziranda 
aylık bazda yüzde 2,89, yıllık yüzde 42,48 
yükseldi.

Aylık bazda malzeme endeksi yüzde 4,23 
artarken işçilik endeksi yüzde 0,40 düştü. 
Yıllık bazda malzeme endeksi yüzde 53,7, 
işçilik endeksi yüzde 19,88 artış gösterdi.

Bina inşaatı maliyet endeksi, haziranda 
bir önceki aya göre yüzde 2,85, geçen 
yılın aynı ayına göre yüzde 42,49 yüksel-

di. Aylık bazda malzeme endeksi yüzde 
4,15 artarken işçilik endeksi yüzde 0,29 
azaldı. Geçen yılın aynı ayına göre 
malzeme endeksi yüzde 53,90, işçilik 
endeksi yüzde 20,08 artış kaydetti.

Bina dışı yapılar için inşaat maliyet 
endeksi, haziranda aylık bazda yüzde 
3,05, geçen yılın aynı ayına göre yüzde 
42,46 arttı. Bir önceki aya göre malzeme 
endeksi yüzde 4,49 çıkarken işçilik endek-
si yüzde 0,81 azaldı.

Malzeme endeksi geçen yılın aynı ayına 
göre 53,06, işçilik endeksi yüzde 19,15 
artış gösterdi. kaynak: www.itohaber.com
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ulgaristan Uluslararası İş Adam-
ları Ekonomi Forumu Ön Toplantı 
ve Kardeş Şehir Çalışmaları kap-
samında, Tekirdağ Büyükşehir 

Belediyesi Genel Sekreteri Fatih Ünsal, 
Trakya Belediyeler Birliği Müdürü Cemal 
Ogün Kürümoğlu ve Bulgaristan Chir-
pan Belediye Başkan Yardımcısı Yanko 
Topolov’u kurumumuzda ağırladık.

Gerçekleşen ziyarete Yönetim Kurulu 
Başkanımız Cengiz Günay Yönetim Ku-

rulu Başkan Yardımcımız Cemil Koçaş ve 
Genel Sekreter İrfan Ekici katıldı. 

Başkan Günay ziyaretle ilgili yaptığı 
açıklamada; “İki ülke arasında yapıla-
bilecek iş birlikleri, yerel kalkınma, 
şehrin potansiyelini harekete geçirme ve 
ekonominin canlandırılması konularında 
değerli misafirlerimiz ile istişarelerde 
bulunduk. Nazik ziyaretlerinden dolayı 
kendilerine teşekkür ediyorum” ifadeler-
ini kullandı.

Bulgaristan Uluslararası İş Adamları Ekonomi 
Forumu Ön Toplantı ve Kardeş Şehir Çalışmaları 
kapsamında, Odamıza Ziyaret Gerçekleştirildi

B

Yönetim Kurulu Başkan Yardımcımız Göksel Karaevli ve Sayman Üyemiz Yılmaz 
Emer ile birlikte Tekirdağ Vergi Dairesi Başkanı Mustafa Taşkıran ve Grup Müdürü 
S. Serdar Atacan'ı kurumumuzda ağırladık

Ziyarette 7326 Sayılı Yapılandırma Kanunu kapsamına ilişkin istişarede bulunuldu.

Nazik ziyaretleri için teşekkür ederiz.

Tekirdağ Vergi Dairesi’nden Odamıza Ziyaret

Akaryakıt Bayilerinin 
Denetiminde Yeni Dönem
Akaryakıt bayileri ve dağıtıcı lisans sahipleri 1 Ocak’tan itibaren sadece 
Enerji Piyasası Düzenleme Kurumu tarafından yetkilendirilen otomasyon 
firmalarıyla çalışabilecek.

EPDK yetkililerinden edindiği 
bilgiye göre, bayi denetim 
sisteminin kurulması ve 
uygulanması için tüzel kişilerin 
yetkilendirilmesinde aranacak 
idari, mali ve teknik koşullar ile 
otomasyon şirketleri ve dağıtıcı 
lisansı sahiplerinin hak ve 
yükümlülükleri kurul kararıyla 
belirlendi.
 
Bu kararla otomasyon firmalarının 
yeterli sayıda personelle en kaliteli 
şekilde hizmet vermesi amaçlanırken, 
yetki belgesi bulunmayan ve ehil 
olmayan otomasyon firmalarının 
piyasayı olumsuz etkileyecek 
faaliyetlerde bulunmaları engellenecek.
 
Ayrıca mevzuata aykırı faaliyette 
bulunan otomasyon firmalarına 
bu tarihten sonra idari para cezası 
uygulanabilecek.
 
Piyasada otomasyon sistemlerinin 
kurulması, bakım ve onarımı için 
EPDK’den yetki almak üzere başvuruda 
bulunacak şirketlerde faaliyetlerin 
sürekliliğini sağlayacak sayıda personel 
istihdamı, gerekli sayıda yetkili servis 
ağı, faaliyete ilişkin kalite belgeleri, mali 
yeterliliği sağlayacak sermaye, nakit ve 
cari oranlara sahip olma şartı aranırken, 
yetkili servislere de yapılacak işin 
niteliğine göre gerekli koşullara sahip 
olma zorunluluğu getirildi.

 
OTOMASYON SİSTEMİ 
UYGUN OLMAYAN BAYİLERE 
AKARYAKIT İKMALİ 
YAPILAMAYACAK
 
EPDK Başkanı Mustafa Yılmaz, 
konuya ilişkin değerlendirmesinde, 

düzenlemenin hem bayi faaliyetlerinin 
aksamaması hem de denetimlerin daha 
etkin yapılabilmesi açısından büyük 
önem taşıdığını ifade etti.
 
Yaklaşık 52 dağıtıcı ve 13 bin bayilik 
lisansı sahibinin otomasyon sistemlerine 
ilişkin süreci en kısa zamanda 
tamamlaması gerektiğini vurgulayan 
Yılmaz, şunları kaydetti: “1 Ocak’tan 
itibaren akaryakıt sektöründe yeni bir 
dönem başlayacak. Otomasyon sistemi 
piyasanın sağlıklı şekilde işleyişi 
için çok önemli. Gerek dağıtıcı gerek 
bayilik lisansı sahipleri otomasyon 
konusunda beklediğimiz adımları 
atmazsa faaliyetlerini durdurmak 
zorunda kalabiliriz. Dağıtıcı lisansı 
sahipleri, bayi denetim sisteminin 
kurulması, bakım ve onarımı için 
kurumdan yetki alan otomasyon 
şirketleri dışındaki firmalarla bu tarihten 
itibaren çalışamayacak. Dağıtıcı lisansı 
sahipleri, bayi denetim sisteminin 
kurulmadığı veya kurduğu sistem 
düzenlemelerimize uygun olmayan 
bayilere akaryakıt ikmali yapamayacak. 
Bu durumdan tüketicilerimizin de 
olumsuz etkilenmemesi için ilgili sektör 
temsilcilerimizden gereken hassasiyeti 
göstermelerini ve üzerlerine düşeni 
yapmalarını bekliyoruz.”

kaynak: www.itohaber.com

Meslekte uzmanlaşacaklar
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 
(TOBB) ile sahibinden.com’un, emlak 
danışmanlığı ve araç ticareti yapan kişil-
erin uzmanlaşması ve yeni girişimcilerin 
yetişmesi için hayata geçirdiği Mesleki 
Uzmanlık Eğitimleri yüksek katılımla 
devam ediyor.
 
Herkese açık olan eğitim programına 
yaklaşık 5 bin kişi başvurdu. Eğitim 
programı, gayrimenkul alanında 13 Eylül 
ve 4 Ekim’de, araç ticareti alanında ise 
13 Eylül’de başlayacak. Sektörde yet-
kinleştirmeyi amaçlayan ücretsiz eğitim 

programlarına başvurmak isteyenler, 
Sahibinden Akademi üzerinden kayıt 
yaptırabiliyor.

Mesleki Uzmanlık Eğitimleri, TOBB 
Ekonomi ve Teknoloji Üniversitesi Sürek-
li Eğitim Merkezi tarafından hazırlanan 
eğitimlerle taşınmaz ticareti ve motorlu 
kara taşıtı ticareti sektöründe faaliyet 
gösteren profesyonellerin mesleki yetkin-
liklerini artırırken, yetki belgesi almak 
için ihtiyaç duydukları üniversite onaylı 
100 saatlik eğitim şartını sağlamış oluyor.

kaynak: www.itohaber.com
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NABIZNABIZ
TEKİRDAĞ TSO Ekonomi demek, 

her şey demektir. Yaşamak 
için, mesut olmak için, 

insanvarlığı için ne lâzımsa 
onların hepsi demektir. 
Ziraat demektir, ticaret 

demektir,çalışma demektir, 
her şey demektir.

TEKİRDAĞ TİCARET VE SANAYİ ODASI AYLIK DİJİTAL GAZETESİ   AĞUSTOS SAYI: 2

Türkiye sanayi üretiminde Avrupa’dan olumlu ayrıştı
Büyümenin öncü göstergelerinden sanayi üretimi, Avrupa 
Birliği’nde (AB) haziranda yıllık bazda yüzde 10,5 artarken, 
Türkiye aynı dönemde üretimini yüzde 23,9 artırdı ve verileri 
açıklanan AB ülkelerinin tamamını geride bıraktı.
Avrupa İstatistik Ofisi (Eurostat) ve 
Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK) 
verilerine göre, geçen yıl Kovid-19 
etkisiyle gerileyen sanayi üretimi, 
salgının olumsuz etkilerini üzerinden 
atmaya devam ediyor.
 
Avrupa’da geçen yıl Kovid-19 etkisiyle 
büyük ölçüde düşüş gösteren endeks, 
ekonomilerin yeniden açılması ve 
aşılamanın yaygınlaşmasıyla tekrar 
yükselişe geçti. AB ve Avro Bölge-
si’nde sanayi üretimi ocak-haziran 
döneminde yıllık bazda yalnızca 
şubatta geriledi. Endeks, haziranda 
2020’nin aynı ayına göre AB’de yüzde 
10,5, Avro Bölgesi’nde 9,7 arttı.
 
Türkiye’de de geçen yıl salgınla mart, 
nisan ve mayıs aylarında düşüş göster-
en sanayi üretim endeksi, haziran 
itibarıyla tekrar yıllık bazda yükseliş 
trendine girmiş ve 2020’yi salgına 
rağmen artışla kapatmıştı.
 
Bu yıl da artış eğilimini sürdüren 
endeks, ocak-mayıs döneminde 
sırasıyla yüzde 11,3, yüzde 9, yüzde 
16,8, yüzde 66,3 ve yüzde 40,9 yük-
seldi. Haziranda yıllık bazda Avrupa 
ortalamasının üzerinde performans 
gösteren Türkiye’nin sanayi üretimi, 
geçen yılın aynı ayına göre yüzde 23,9 
artış kaydetti. Böylece Türkiye bu 
performansıyla verileri açıklanan AB 
ülkelerinin tamamını geçti.
 
AB’DE SANAYİ ÜRETİMİNİ EN 

ÇOK BELÇİKA 
ARTIRDI
 
AB ülkeleri arasında 
bu dönemde sanayi 
üretiminde en yük-
sek artışın görüldüğü 
ülke Belçika oldu. 
Endeksin haziranda 
yıllık bazda yüzde 
23,2 artış gösterdiği 
Belçika’yı, yüzde 
20,1 ile Litvan-
ya, yüzde 18,9 ile 
Slovenya ve yüzde 
18,6 ile Macaristan 
izledi.
 
Endeksin aynı ayda 
en az arttığı ülkeler ise yüzde 2,3 ile 
Danimarka ve yüzde 4,2 ile Finlandi-
ya olarak kayda geçti.
 
Avrupa ekonomisinin lokomotifi 
olarak kabul edilen Almanya’nın 
sanayi üretimi haziranda yıllık yüzde 
6,5 artış gösterdi. Endeks Fransa’da 
yüzde 7,3, Hollanda’da yüzde 12,3 ve 
İtalya’da da yüzde 13,9 artış gösterdi.
 
“BAZ ETKİSİNİN YANINDA AR-
TAN TALEP DE ETKİLİ OLDU”
 
İstanbul Üniversitesi Öğretim Üyesi 
Prof. Dr. Sefer Şener, Kovid-19 sal-
gınıyla mücadelede aşılamayla belirli 
bir aşamaya gelindiğini, bu nedenle 
hem Avrupa’da hem de Türkiye’de 

sanayi üretim endekslerinde artış 
yaşandığını söyledi.
 
Bu artışta baz etkisinin yanında, 
ekonomilerin açılmasıyla reel olarak 
sanayi üretimindeki artışın belirleyici 
olduğunu ifade eden Şener, “Sanayi 
üretimine geçen yıldan gelen gecik-
meli bir talep de var, bunu ihracat ver-
ilerinde de görüyoruz.” diye konuştu.
 
Şener, Türkiye’deki sanayi üretim 
artışında Avrupa’dan gelen ciddi 
talebin de etkili olduğuna dikkati 
çekerek, şunları kaydetti:
 
“Avrupa, sanayi ürünü tedarik ettiği 
pazarları çeşitlendiriyor, Kovid-19 
nedeniyle Uzak Doğu ülkeleri yerine 

Türkiye gibi lojistik avantaja sahip 
ülkelere yöneliyor. İlerleyen dönem-
de özellikle AB’nin Yeşil Mutabakat 
kararıyla birlikte Türkiye’nin sanayi 
üretimini çok daha üst seviyelere 
çıkarması gerekecek. Çünkü bu 
şartları karşılayan ülkelerden tedarik 
yoluna gidilecek.”
 
Türkiye’nin salgına rağmen üretimine 
ara vermediğini vurgulayan Şener, 
haziranda endeksin yüksek teknoloji 
kaleminde yaklaşık yüzde 33 art-
masının da önemli bir avantaj old-
uğunu sözlerine ekledi.

kaynak: www.itohaber.com


